
 
 
 
 
 

 OBČINA ŠMARJE PRI JELŠAH  

 OBČINSKI SVET  

 
Številka: 03213-0003/2014 
Datum: 06. 06. 2014 

 

Z A P I S N I K 
 

25. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah, ki je bila 29. maja 2014. 
 
 
Seja je potekala v spodnji dvorani Kulturnega doma Šmarje pri Jelšah, Aškerčev trg 
20, Šmarje pri Jelšah. 
 
Sejo je vodil ţupan Občine Šmarje pri Jelšah Joţef Čakš. 
 
Na seji so bili navzoči člani in članici Občinskega sveta (v nadaljevanju svetniki):  
 
Joţef CEROVŠEK, Janez COLNERIČ, Marjan ČUJEŠ, Franc JANČIČ, Slavko JAVORIČ, 
Stanko JAVORNIK, Marko KETIŠ, Miran KOŠTOMAJ, Gorazd MOČNIK, Franc NAMURŠ, 
Irena NUNČIČ, Branko PODREPŠEK,  Branko SEVER, Marinka STRAŠEK, David 
STUPICA, Janko ŠKET, Matjaţ ŠTRUKLEC in Davorin VREČKO. 
 
Opravičeno odsoten: Janez ŢOGAN. 
 
Na seji so bili prisotni še: 
 ţupan – Joţef Čakš; 
 občinska uprava: Peter Planinšek (tajnik občine in vodja oddelka za okolje in prostor), 

Simona Dobnik (vodja pravne sluţbe), Zlatka Pilko (vodja oddelka za druţbene 
dejavnosti in finance), mag. Zinka Berk (vodja oddelka za gospodarstvo), Zdenka Kos 
(vodja reţijskega obrata) in Monja Artnak (občinski urad); 

 novinarji: Sergeja Javornik (Rogaške novice), Anja Deučman (Štajerski val); 
 Boštjan Pantner, pom. komandirja Policijske postaje Šmarje pri Jelšah in Krsto 

Krivokapič, vodja policijskega okoliša Šmarje pri Jelšah (prisotna pri 3. točki dnevnega 
reda). 
 
 

Seja se je pričela ob 16.00 uri ob navzočnosti 15 svetnikov. 
 
 
S sklicem so svetniki prejeli predlog dnevnega reda 25. redne seje sveta Občine Šmarje pri 
Jelšah:  
 
1. Predlog zapisnika 24. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah 
2. Poročilo o realizaciji sklepov 
3. Ocena varnostnih razmer na območju policijskega okoliša Šmarje pri Jelšah v letu 

2013 
4. Poročilo o zimski sluţbi v sezoni 2013/2014 
5. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno 

izobraţevalnega zavoda Osnovna šola Šmarje pri Jelšah – skrajšani postopek 
6. Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Razvojna 

agencija Sotla – skrajšani postopek 
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7. Predlog Odloka o določitvi števila članov sveta KS in o določitvi volilnih enot za 
volitve članov sveta krajevnih skupnosti na območju Občine Šmarje pri Jelšah – 
skrajšani postopek 

8. Predlog sklepa o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve 2014 
v Občini Šmarje pri Jelšah 

9. Predlog za uvedbo občinske blagajne 
10. Predlog sklepa o ukinitvi zemljišča v splošni rabi 
11. Predlog sprememb in dopolnitev Načrta ravnanja s stvarnim premoţenjem Občine 

Šmarje pri Jelšah za leto 2014 
12. Predlog sklepa o soglasju k imenovanju direktorja JZ Knjiţnica Šmarje pri Jelšah 
13. Predlog sklepa o podelitvi priznanj Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2014 
14. Informacija o finančnem stanju proračuna 
15. Poročilo o izvedbi projekta »Rekonstrukcija Kulturnega doma Šmarje pri Jelšah« 
16. Pobude in vprašanja 
17. Razno 
 
Pred sejo so svetniki prejeli še: 

- predlog za brezplačen prenos nepremičnega premoţenja z Občine Šmarje pri Jelšah 
na Republiko Slovenijo za potrebe Upravne enote Šmarje pri Jelšah in utemeljitev 
predlagane rešitve k razširjeni točki dnevnega reda 

- končno poročilo o izvedbi projekta »Razširitev knjiţnice v Kulturnem domu Šmarje pri 
Jelšah« k 15. točki dnevnega reda 
 

Ţupan je na podlagi 32. člena Poslovnika občinskega sveta svetnikom predlagal razširitev 
dnevnega reda z naslednjo točko: Predlog za brezplačen prenos nepremičnega 
premoţenja z Občine Šmarje pri Jelšah na Republiko Slovenijo za potrebe Upravne 
enote Šmarje pri Jelšah. Predlagal je, da se zadeva uvrsti na 11. točko dnevnega reda, 
ostale točke dnevnega reda pa se ustrezno preštevilčijo. 
 
Drugih predlogov za spremembo dnevnega reda s strani svetnikov ni bilo, zato je ţupan dal 
na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet občine Šmarje pri Jelšah sprejme razširjen predlog dnevnega reda 25. 
redne seje. 
 
 
Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov). 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
 
Predlagan dnevni red je bil sprejet. 
 
 

AD 1. 
 

PREDLOG ZAPISNIKA 24. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŠMARJE PRI 
JELŠAH 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
Razprave ni bilo, zato je ţupan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
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Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi zapisnik 24. redne seje Občinskega 
sveta Občine Šmarje pri Jelšah z dne 27. 03. 2014. 
 
 
Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov). 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 2. 
 

POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV 
 
Ţupan je dejal, da je poročilo o realizaciji sklepov priloţeno v gradivu. 
 
 

AD 3. 
 

OCENA VARNOSTNIH RAZMER NA OBMOČJU POLICIJSKEGA OKOLIŠA ŠMARJE PRI 
JELŠAH V LETU 2013 

 
 
Seji sta se pridruţila Boštjan Pantner, pom. komandirja Policijske postaje in Krsto Krivokapič, 
vodja policijskega okoliša Šmarje pri Jelšah. 
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Boštjan Pantner je podal kratko poročilo. 
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Janko Šket, David Stupica, Marjan Čuješ, Davorin Vrečko in Marko Ketiš.  
 
Janko Šket je predlagal, da se poostri nadzor nad parkiranjem avtomobilov v Šmarju pri 
Jelšah in nadzor nad motoristi, ki vozijo s prepovedano hitrostjo in s tem lahko povzročijo 
prometno nesrečo. 
 
David Stupica je predlagal, da se na kolesarski stezi Belo – Pristava uredijo prometni znaki 
tako za kolesarje in pešce ter, da se poostri nadzor tudi nad parkirnimi mesti za invalide v 
Šmarju pri Jelšah, kjer parkirajo vozniki, ki niso invalidi. 
 
Boštjan Pantner je podal pojasnilo. 
 
Marjan Čuješ je opozoril, da je na kolesarski stezi od čistilne naprave v Šmarju kot kolesar ţe 
trikrat srečal nasproti vozeče motorno vozilo. 
 
Davorin Vrečko je vprašal ali je dovoljeno s cestnimi kolesi voziti po cesti, če je kolesarska 
steza in ali je to kaznivo. 
 
Marko Ketiš je menil, da je prav, da se kolesarji vozijo po kolesarski stezi, če je za to urejena, 
hkrati pa so tudi v prometu bolj varni. Opozoril pa je, da so nekateri odseki na kolesarski 
stezi Belo – Pristava zelo nevarni, še posebej tisti odseki, kjer je kolesarska steza niţje od 
ceste. 
 
Boštjan Pantner je odgovoril, da so kolesarji dolţni voziti po kolesarski stezi, če so prometne 
površine za to urejene. 
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Sprejet je bil naslednji 
 
SKLEP: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah se je seznanil z oceno varnostne situacije na 

območju policijskega okoliša Šmarje pri Jelšah v letu 2013. 

 
 

AD 4. 
 

POROČILO O ZIMSKI SLUŢBI V SEZONI 2013/2014 
 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Peter Planinšek, vodja oddelka za okolje in prostor, je podal obrazloţitev. 
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Marko Ketiš, Janko Šket, Gorazd Močnik, Slavko Javorič in Marjan Čuješ. 
 
Marko Ketiš je dejal, da se popolnoma strinja, da se površine za čiščenje cest iz leta v leto 
povečujejo, ampak v primerjavi z sezono 2006/2007 dvomi, da gre za 4 kratno povečanje. 
Menil je, da je pričakoval več prihrankov glede na letošnje zimske razmere, apeliral pa je na 
občinski svet, da se ostanek sredstev v višini 97.400,00 EUR, ki je bil planiran za zimsko 
vzdrţevanje cest, v celoti vloţi v letno vzdrţevanje cest, saj je v lanskem letu, zaradi izrednih 
zimskih razmer letno vzdrţevanje cest pokrivalo zimsko vzdrţevanje cest.   
 
Janko Šket je izpostavil višino škodo, ki je nastala zaradi vplivov zime na občinskih lokalnih 
cestah in javnih poteh, to je okoli 86.000,00 EUR in vprašal ali se bo ostanek sredstev za 
zimsko sluţbo investiral za škodo na cestiščih. Menil je, da je večkratno odstranjevanje 
snega s kolesarske steze v Šmarju pri Jelšah v najhujših zimskih razmerah nepotrebno, 
kolesarska steza je precej uničena. Predlagal je tudi varčevanje pri zimskem vzdrţevanju, 
tako da se nekaterih odseki cest, ki so teţko prevozni in ki peljejo do iste vasi v izrednih 
zimskih dneh zaprejo, občanom pa se za tiste dni zagotovi en odsek do vasi, ki bo prevozen.     
 
Gorazd Močnik je izpostavil velik strošek posipnega materiala. Predlagal je, da se deponija s 
posipnim materialom malo zaščiti, da v primeru deţja in neurja posipni material ne raznaša 
po cestah. Marko Ketiš je dodal, da bi posipni material moral biti tudi pokrit, da bo ostal 
dovolj kvaliteten za uporabo. Dejal je, da so v svetu KS Zibika razmišljali o zaprtju nekaterih 
odsekov cest v njihovi krajevni skupnosti, vendar so prišli do zaključka, da se pri tem ne bi 
prihranilo finančnih sredstev. 
 
Pojasnila je podal Peter Planinšek. 
 
Slavko Javorič je predlagal, da se problem uničevanja kolesarskih stez lahko enostavno reši 
z znakom, da je hoja in uporaba kolesarske steze v tistem času na lastno odgovornost.  
 
Pojasnilo na predlog Slavka Javoriča je podala Simona Dobnik. 
 
Marjan Čuješ je dejal, da morajo kolesarske steze imeti standard za tehnologijo pluţenja, ki 
je temu primeren in posledično bi moral odgovarjati izvajalec, če naredi škodo na 
infrastrukturi. 
 
Ţupan je predlagal, da se pripombe uskladijo na sestanku s predsedniki krajevnih skupnosti. 
 
Po razpravi je ţupan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA:  
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Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah se je seznanil s poročilom o izvajanju zimske 

sluţbe v sezoni 2013/2014. 

 

Navzočnost se je spremenila (18 svetnikov). 
Za je glasovalo 18 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 5. 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO 
IZOBRAŢEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA ŠMARJE PRI JELŠAH – SKRAJŠANI 

POSTOPEK 
 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
Razprave ni bilo, zato je ţupan dal najprej na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA:  
 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah obravnava Odlok o spremembah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda Osnovna šola Šmarje pri Jelšah 

po skrajšanem postopku. 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
Za je glasovalo 18 svetnikov. Proti ni glasoval nihče.  
 
Sklep je bil sprejet. 

 

Po izglasovanem prvem sklepu je ţupan dal še na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Odlok o spremembah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega zavoda Osnovna šola Šmarje pri Jelšah.  

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
Za je glasovalo 18 svetnikov. Proti ni glasoval nihče.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 

 
AD 6. 

 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA 
RAZVOJNA AGENCIJA SOTLA – SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Ţupan je odprl razpravo. 
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Razprave ni bilo, zato je ţupan dal najprej na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA:  
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah obravnava Odlok o spremembi Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Razvojna agencija Sotla po skrajšanem postopku. 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
Za je glasovalo 18 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 

 

Po izglasovanem prvem sklepu je ţupan dal še na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Odlok o spremembi Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Razvojna agencija Sotla.  

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
Za je glasovalo 18 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 7. 
 

PREDLOG ODLOKA O DOLOČITVI ŠTEVILA ČLANOV SVETA KS IN O DOLOČITVI 
VOLILNIH ENOT ZA VOLITVE ČLANOV SVETA KRAJEVNIH SKUPNOSTI NA 

OBMOČJU OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH – SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Simona Dobnik, vodja pravne sluţbe, je podala obrazloţitev. 
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
V razpravi je Franc Namurš pojasnil zakaj je prišlo do spremembe števila članov pri VE 
Spodnje Tinsko in VE Zgornje Tinsko. 
 
Po razpravi  je ţupan dal najprej na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah obravnava Odlok o določitvi števila članov 

sveta KS in o določitvi volilnih enot za volitve članov sveta krajevnih skupnosti na 

območju Občine Šmarje pri Jelšah po skrajšanem postopku. 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
Za je glasovalo 18 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 

Po izglasovanem prvem sklep je ţupan dal še na glasovanje  
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PREDLOG SKLEPA:  

 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Odlok o določitvi števila članov sveta 

KS in o določitvi volilnih enot za volitve članov sveta krajevnih skupnosti na območju 

Občine Šmarje pri Jelšah. 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
Za je glasovalo 18 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 

 

AD 8. 
 

PREDLOG SKLEPA O DELNI POVRNITVI STROŠKOV VOLILNE KAMPANJE ZA 
LOKALNE VOLITVE 2014 V OBČINI ŠMARJE PRI JELŠAH 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
Razprave ni bilo, zato je ţupan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Sklep o delni povrnitvi stroškov 

volilne kampanje za lokalne volitve 2014 v Občini Šmarje pri Jelšah. 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
Za je glasovalo 18 svetnikov. Proti ni glasoval nihče.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 9. 
 

PREDLOG ZA UVEDBO OBČINSKE BLAGAJNE 
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Ţupan je podal uvodno obrazloţitev. Svetnike je seznanil, da je predlog za uvedbo občinske 
blagajne ţe bil obravnavan tudi na sestanku predstavnikov političnih strank zastopanih v 
občinskem svetu.  
 
Zlatka Pilko, vodja oddelka za druţbene dejavnosti in finance, je podala obrazloţitev.  
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Irena Nunčič, Stanko Javornik, Slavko Javorič, Marjan Čuješ, Marko Ketiš in 
Janko Šket. 
 
Irena Nunčič je vprašala ali se bodo na občinski blagajni lahko brezplačno plačevale samo 
določene poloţnice javnih zavodov in podjetij, ki bodo navedene na seznamu, ker bo pri njih 
sklenjeno plačilo provizije, ostale poloţnice pa bodo občani lahko plačali s provizijo. 
Vprašala je še, kako imajo urejeno plačilo provizije v Občini Rogaška Slatina in za koliko 
časa bi naj občina sklenila pogodbo z Delavsko hranilnico d.d. Ljubljana. 



 stran 8 

 
Zlatka Pilko je pojasnila, da bi občani lahko plačevali poloţnice v glavnem javnih zavodov in 
podjetij v lasti občine in podjetij s katerimi občina poslovno sodeluje, kdo pa bo plačeval 
provizijo v višini 0,30 EUR po poloţnici pa je stvar dogovora med občino, zavodi in banko. 
Pogodba z Delavsko hranilnico d.d. Ljubljana bi se sklenila za nedoločen čas z moţnostjo 
odpovedi.  
 
Stanko Javornik je podprl ponudbo Delavske hranilnice, ki je pripravljena v Šmarju pri Jelšah 
urediti prostore, da bi občani lahko plačevali določene poloţnice brezplačno, določene pa po 
proviziji. 
 
Marjan Čuješ je podprl pristop k ureditvi javne blagajne. Predlagal je, da občinska uprava 
pozove še druge organizacije in izdajatelje poloţnic, da pristopijo k podpisu pogodbe, tako 
da bi občani lahko čim več poloţnic plačevali na javni blagajni. Vprašal je še kje bo lokacija 
javne blagajne v Šmarju pri Jelšah. 
 
Ţupan je povedal, da bi Delavska hranilnica opravljalo storitve občinske blagajne v bivših 
prostorih Tuš drogerije v poslovnem centru Lipnik.  
 
Slavko Javorič je vprašal zakaj občina banki ne ponudi prazen občinski prostor. 
 
Ţupan je pojasnil, da lokacija v trenutni občinski stavbi ni najbolj primerna za takšno storitev. 
 
Marko Ketiš je vprašal ali so letni stroški v višini 7.800 EUR planirani za občinski proračun. 
 
Zlatka Pilko je pojasnila, da je to v primeru, če bi občina plačevala stroške provizije, menila 
pa je, da bi stroške morali plačevati izdajatelji poloţnic. 
 
Janko Šket je podprl uvedbo občinske blagajne in menil, da je zelo dobrodošla za občane v 
občini Šmarje pri Jelšah. 
 
Po razpravi je ţupan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 

Občina Šmarje pri Jelšah sprejme ponudbo in sklene pogodbo o poslovnem 

sodelovanju za izvajanje storitev občinske blagajne za potrebe občanov občine Šmarje 

pri Jelšah z Delavsko hranilnico d.d. Ljubljana, Miklošičeva cesta 5, 1000 Ljubljana. 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
Za je glasovalo 18 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 

 

AD 10. 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI ZEMLJIŠČA V SPLOŠNI RABI 
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
Razprave ni bilo, zato je ţupan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
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1. Ukine se status zemljišča v splošni rabi na nepremičnini z ID znakom 1220-

2427/6-0.  

2. Na navedeni parceli pridobi lastninsko pravico Občina Šmarje pri Jelšah. 

3. Sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS. 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
Za je glasovalo 18 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 

 

AD 11. 
 

PREDLOG ZA BREZPLAČEN PRENOS NEPREMIČNEGA PREMOŢENJA Z OBČINE 
ŠMARJE PRI JELŠAH NA REPUBLIKO SLOVENIJO ZA POTREBE UPRAVNE ENOTE 

ŠMARJE PRI JELŠAH  
 
 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli na seji. 
 
Simona Dobnik, vodja pravne sluţbe, je podala podrobno obrazloţitev.  
 
Ţupan je podal dodatno obrazloţitev. 
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Slavko Javorič, Janko Šket, Marjan Čuješ, Janez Colnerič, Marko Ketiš, 
David Stupica, Joţef Cerovšek in Irena Nunčič. 
 
Slavko Javorič je poudaril, da moramo premoţenje lokalne skupnosti maksimalno zaščititi. 
Predlagal je, da se mora v pogodbo obvezno vključiti tudi klavzula, ki bo določala, da v 
primeru, da pride do zmanjševanja prostorskih potreb za delovanje drţavnih upravnih 
organov izpraznjeni prostori ostanejo v lasti Občine Šmarje pri Jelšah.  
 
Janko Šket je menil, da je prav, da se prostori v sosednji stavbi zapolnijo, vendar naj se v 
pogodbo vključi klavzula, ki jo je predlagal Slavko Javorič. 
 
Marjan Čuješ je podprl zdruţitev upravnih funkcij na tem mestu, vendar pa ni podprl trajne 
odsvojitve objekta. Predlagal je, da se opravi cenitev prostorov, ki bi določala okvirno 
vrednost prostorov. Opozoril je, da moramo v Šmarju pri Jelšah zadrţati upravne funkcije.   
 
Janez Colnerič je v celoti podprl racionalizacijo stroškov in racionalno uporabo prostorov. 
Strinjal se je z razpravo svetnikov in menil zakaj se ne bi razmišljalo o prodaji teh prostorov 
ali vsaj pogojno, da v primeru prenehanja dejavnosti v teh prostorih, ti prostori ostanejo v 
lasti Občine Šmarje pri Jelšah. Zanimalo ga je, kdo je lastnik prostorov, v katerih je bila prej 
Upravna enota. 
 
Simona Dobnik je pojasnila, da je lastnik prostorov v katerih je bila prej Upravna enota v 
celoti Občina Šmarje pri Jelšah, vendar je na podlagi 103. člena Zakona o upravi Upravna 
enota uporabljala te prostore brezplačno, zagotavljati pa je morala materialne stroške.  
 
Marko Ketiš je menil, da se mu ne zdi logično kar brezplačno oddati prostore,  strinjal pa se 
je, da prostore za delovanje drţavnih sluţb v občini Šmarje pri Jelšah moramo zagotoviti. 
 
David Stupica se je strinjal, da je potrebno poskrbeti, da Upravna enota ostane v Šmarju pri 
Jelšah. Omenil je moţnost stavbne pravice za določen čas. 
 



 stran 10 

Ţupan je med razpravo posebej izpostavil, da večina občin v Sloveniji, kjer je imela upravna 
enota v uporabi prostore last občine, so na isti pravni podlagi te prostore brezplačno prenesli 
v last drţave.  
 
Janez Colnerič je v celoti podprl mnenje, da Upravna enota Šmarje pri Jelšah ostane v občini 
Šmarje pri Jelšah. Izpostavil je stavbo na Aškerčevem trgu 12, kjer sedaj posluje občinska 
uprava in vprašal, kam bi v primeru nevarnosti preselili občinsko upravo.  
 
Ţupan je pojasnil, da bi se sicer občinska uprava lahko preselila v sosednjo stavbo, vendar bi 
objekt, kjer trenutno posluje občinska uprava postal prazen, saj se Upravna enota v to stavbo 
ne bi preselila. 
 
Joţe Cerovšek je predlagal, da se v pogodbi navede tudi trţna vrednost prostorov. 
 
Marjan Čuješ je predlagal, da se predlog sklepa dopolni v 1. točki in sicer, da občina podpira 
prehod upravnih funkcij v stavbo Aškerčev trg 11,  s pripombami, kot izhajajo iz razprave.  
 
Irena Nunčič je izpostavila, da je pomembno, da Upravna enota ostane v Šmarju pri Jelšah, 
vendar je nekatere zadeve pred podpisom pogodbe potrebno z Ministrstvom za pravosodje 
še dokončno uskladiti. 
 
Glede na razpravo je ţupan predlagal, da se predlog sklepa, ki je predlagan dopolni in sicer 
tako, da se na začetku doda 1. točka, ki se glasi: Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah 
podpira odločitev drţave o preselitvi Upravne enote Šmarje pri Jelšah v objekt Aškerčev trg 
11, ostale točke se preštevilčijo, na koncu pa se doda 6. točka, ki se glasi: V primeru 
zmanjšanja prostorskih potreb za delovanje drţavnih upravnih organov se izpraznjeni 
prostori brezplačno prenesejo v last Občine Šmarje pri Jelšah. Klavzula se vključi v pogodbo 
iz točke 3 tega sklepa kot obvezna sestavina pogodbe.  
 
Ţupan je dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 

1. Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah podpira odločitev drţave o preselitvi 

Upravne enote Šmarje pri Jelšah v objekt Aškerčev trg 11. 
  

2. Dopolni se letni načrt ravnanja z nepremičnim premoţenjem Občine Šmarje pri 

Jelšah za leto 2014 z naslednjimi deli poslovne stavbe Aškerčev trg 11, visoki in 

nizki del v skupni površini 802,09 m2: 
 

o posameznem delu št. 4, v stavbi št. 444, k.o. 1200 Šmarje pri Jelšah (ID 

5816175) z ID znakom: 1200-444-4;  

o posameznem delu št. 5, v stavbi št. 444, k.o. 1200 Šmarje pri Jelšah (ID 

5816176) z ID znakom: 1200-444-5; 

o posameznem dela št. 6, v stavbi št. 444, k.o. 1200 Šmarje pri Jelšah (ID 

5816177) z ID znakom: 1200-444-6; 

o posameznem delu št. 7, v stavbi št. 444, k.o. 1200 Šmarje pri Jelšah (ID 

5816178) z ID znakom: 1200-444-7; 

o posameznem delu št. 23, v stavbi št. 444, k.o. 1200 Šmarje pri Jelšah (ID 

5816194) z ID znakom:1200-444-23; 

o posameznem delu št. 24, v stavbi št. 444, k.o. 1200 Šmarje pri Jelšah (ID 

5816195) z ID znakom:1200-444-24; 

o posameznem delu št. 26, v stavbi št. 444, k.o. 1200 Šmarje pri Jelšah (ID 

5816197) z ID znakom:1200-444-26 ter 
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o posameznem delu št. 47, v stavbi št. 444, k.o. 1200 Šmarje pri Jelšah (ID 

5816203) z ID znakom:1200-444-47; 

z ustreznim solastniškim deleţem na splošnih skupnih delih stavbe v etaţni lastnini, 

na posebnih skupnih delih stavbe v etaţni lastnini ter ustrezen solastniški deleţ na 

pripadajočem zemljišču, kot to izhaja iz zemljiške knjige. 

 

3. Zgoraj navedene nepremičnine so predmet pogodbe o brezplačnem prenosu 

nepremičnega premoţenja med pridobiteljico Republika Slovenija, Ministrstvo 

za pravosodje in odsvojiteljico Občino Šmarje pri Jelšah. Za podpis pogodbe s 

strani Občine Šmarje pri Jelšah se pooblasti ţupana Občine Šmarje pri Jelšah. 
 

4. Vse dajatve, povezane z nepremičninami, ki so predmet te pogodbe, nosi 

pridobiteljica od  dneva sklenitve pogodbe dalje. 
 

5. Z dnem sklenitve pogodbe o brezplačnem prenosu lastninske pravice preneha 

pravica do uporabe poslovnih prostorov v skladu s 103. člena Zakona o upravi 

(Uradni list RS, št. 67/94 in nasl.) v objektu Aškerčev trg 12. 
 

6. V primeru zmanjšanja prostorskih potreb za delovanje drţavnih upravnih 

organov se izpraznjeni prostori brezplačno prenesejo v last Občine Šmarje pri 

Jelšah. Klavzula se vključi v pogodbo iz točke 3 tega sklepa kot obvezna 

sestavina pogodbe.  
 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
Za je glasovalo 18 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 12. 
 

PREDLOG SPREMEMB IN DOPOLNITEV NAČRTA RAVNANJA S STVARNIM 
PREMOŢENJEM OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH ZA LETO 2014 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
Razprave ni bilo,  ţupan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 

I.  V načrtu pridobivanja nepremičnega premoţenja občine Šmarje pri Jelšah za leto 
2014 se izvedejo naslednje spremembe in dopolnitve: 

1. V točki 5 – MENJAVE ZEMLJIŠČ se pod 8 alinejo popravi napačno zapisana k.o. 

ter doda dodatna parcela, tako da pravilno glasi: »menjava parc. št. 14/2 k.o. 

Bodreţ za parc. št. 1787/9 in 6/4 k.o. Bodreţ (menjava Stojan Ivan)«. 

2. V točki 5 – MENJAVE ZEMLJIŠČ se črta 12 alineja: »menjava del parc. št. 2427/2 

k.o. Roginska Gorca za del parc. št. 620/1 k.o. Roginska Gorca (menjava Pevec 

Emil)«. 

1. V točki 5 – MENJAVE ZEMLJIŠČ se 27 alineja dopolni tako da Občina Šmarje pri 

Jelšah poleg ţe  navedenih parcel od lastnika Senice Milana dobi še naslednje 

parc. št. 31/7, 27/12, 29/5, 27/7, 27/6, 31/4, 29/4 in 31/5 vse k.o. Sp. Ponkvica. 
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II. V načrtu razpolaganja z nepremičnim premoţenjem Občine Šmarje pri Jelšah za leto 
2014 se izvedejo naslednje spremembe in dopolnitve: 

1. Pod točko 25 se popravi napačno zapisana parcelna števila in k.o ter doda 

dodatna parcela, tako da glasi pravilno: »menjava parc. št. 1787/9 in 6/4 k.o. 

Bodreţ za parc. št. 14/2 k.o. Bodreţ (Stojan Ivan)«. 

2. Pod točko 29  se menjava parc. št. del 620/1 za del parc. št. 2427/2 k.o. 

Roginska gorca (Pevec Emil) nadomesti s prodajo parc. št. 2427/6 k.o. 

Roginska Gorca. 

3. Točka  44 se dopolni tako, da Občina Šmarje pri Jelšah poleg ţe  navedenih 

parcel od lastnika Senice Milana dobi še naslednje parc. št. 31/7, 27/12, 29/5, 

27/7, 27/6, 31/4, 29/4 in 31/5 vse k.o. Sp. Ponkvica. 

4. Načrt razpolaganja z nepremičnim premoţenjem Občine Šmarje pri Jelšah za 

leto 2014 se dopolni z: 

 
A) ZEMLJIŠČA 

Zap
. 

št. 

Šifra in 
k.o. 

Parc. št. Velikost 
parcele 

Vrsta 
dejanske 

rabe 
zemljišča 

Orient. 
vredno
st v € 

Solastni
ški deleţ 

Opombe 

1. 1220 – 
Roginska 
Gorca 

2427/6 147 m
2 

stavbno ocena 1/1 Pevec Emil 

2. 1183 – 
Lemberg 
okolica 

*266/0, 
*162/0, 
*158/0, 
921/0, 920/0, 
919/0, 918/0, 
917/2, 917/1, 
890/2 

14.847 
m

2
 

kmetijsk
o-
stavbno 

cenitev 4/10 Cerovšek Stanislav, 
Lorger Barbara, 
Občina Ormoţ 

 
III. Povečanje prihodkov občine se vnese v rebalans za leto 2014. 
 

 

Navzočnost se je spremenila (17 svetnikov). 
Za je glasovalo 17 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 

 

AD 13. 
 

PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K IMENOVANJU DIREKTORJA JZ KNJIŢNICA 
ŠMARJE PRI JELŠAH 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Ţupan je na podlagi 28. člena Poslovnika občinskega sveta za vodenje seje pri tej točki 
pooblastil podţupana Marjana Čuješa. 
 
Predsedujoči Marjan Čuješ je prevzel vodenje seje, ţupan pa je sejo zapustil.  
  
Marinka Strašek, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
podala sklep komisije. 
 
Podţupan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Marko Ketiš, Irena Nunčič in Janez Colnerič. 
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Marko Ketiš je vprašal ali II. točka predlaganega sklepa v zgodovini občine Šmarje pri Jelšah 
ţe obstaja oz. če je bil kakšen pogoj ţe kdaj uporabljen tudi za direktorje javnih zavodov. 
 
Simona Dobnik je pojasnila, da takšnega primera v občini Šmarje pri Jelšah še nismo imeli. 
Dodala je, da sta tako ţupan kot občinski svetnik občinska funkcionarja, le funkcija ţupana 
pa je nezdruţljiva z opravljanem funkcije direktorja v javnem zavodu, katerega ustanovitelj je 
občina. Zaradi navedenega je bila oblikovana druga točka predlaganega sklepa, tudi po 
pridobitvi mnenja s strani Sluţbe za lokalno samoupravo.  
 
Irena Nunčič je vprašala, če je mnenje pisno in če ni, naj občinska uprava le-to pridobi.  
 
Simona Dobnik je pojasnila, da je mnenje pridobila telefonsko s strani Ministrstva za notranje 
zadeve, Sluţbe za lokalno samoupravo in se zavezala, da bo zaprosila tudi za pisno mnenje 
o pravilnosti predlaganega sklepa. 
 
Marjan Čuješ je predlagal, da se pisno mnenje s strani resornega ministrstva posreduje 
občinskemu svetu. 
 
Janez Colnerič je vprašal, ali je bil Joţef Čakš edini prijavljen kandidat, Marjan Čuješ pa je 
odgovoril, da je bil edini kandidat. 
 
Po razpravi je podţupan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 

1. Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje k imenovanju g. Joţefa 

Čakša, stan. Tavčarjeva ulica 3, 3240 Šmarje pri Jelšah, za direktorja JZ 

Knjiţnica Šmarje pri Jelšah za mandatno obdobje 5 let. 

2. Delo direktorja JZ Knjiţnica Šmarje pri Jelšah začne Joţef Čakš opravljati z 

dnem določenim v pogodbi o zaposlitvi, vendar ne prej, kot dan po dnevu 

prenehanja mandata ţupana Občine Šmarje pri Jelšah. 

 

Navzočnost se je spremenila (18 svetnikov). 
Za je glasovalo 18 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 

Po sprejetem sklepu je bil ţupan ponovno prisoten in v skladu s Poslovnikom občinskega 

sveta prevzel vodenje seje. 

 

 

AD 14. 
 

PREDLOG SKLEPA O PODELITVI PRIZNANJ OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH ZA LETO 2014 
 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Marinka Strašek, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
podala sklep komisije. 
 
Ţupan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal je Gorazd Močnik. V razpravi je dejal, da se strinja s predlaganimi kandidati, ne 
strinja pa s predlogom, da se denarna nagrada za leto 2014 podeli Društvu vinogradnikov 
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Trta iz Šmarja pri Jelšah, temveč je predlagal, da se denarna nagrada podeli Prostovoljnemu 
gasilskemu društvu iz Šmarja pri Jelšah, ki praznuje 80-letnico delovanja. 
 
Po razpravi je ţupan glede na razpravo predlagal, da občinski svet najprej glasuje o sklepu 
Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja in sicer tako, da glasuje o vsaki vrsti 
občinskega priznanja posebej. 
 
Ţupan je dal na glasovanje 
 
1. PREDLOG SKLEPA: 
 
PLAKETA Občine Šmarje pri Jelšah se podeli:  
Joţetu Anderluhu, Šentvid 33, 3231 Grobelno 
 
Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
Za je glasovalo 18 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
2. PREDLOG SKLEPA: 
 
PRIZNANJE Občine Šmarje pri Jelšah se podeli: 
1. Rudolfu Horvatu, Spodnje Selce 11, 3231 Grobelno 
2. Janku Oraču, Predenca 9, 3240 Šmarje pri Jelšah 

 
Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
Za je glasovalo 18 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
3. PREDLOG SKLEPA:  
 
DENARNA NAGRADA Občine Šmarje pri Jelšah se podeli:  
1. Društvu vinogradnikov Trta Šmarje pri Jelšah 
 
Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
Za je glasovalo 11 svetnikov. Proti so glasoval 3 svetniki.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Po zaključenem glasovanju je ţupan svetnike seznanil, da bo slavnostna seja občinskega 
sveta s podelitvijo nagrade, priznanj in plakete v petek, 20. junija ob 18.00 uri v zgornji 
dvorani Kulturnega doma Šmarje pri Jelšah. 
 
 

AD 15. 
 

INFORMACIJA O FINANČNEM STANJU PRORAČUNA 
 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Zlatka Pilko, vodja oddelka za druţbene dejavnosti in finance, je podala informacijo. 
 
Ţupan je odprl razpravo. 
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Razpravljala sta Gorazd Močnik in Marinka Strašek. 
 
Gorazd Močnik je vprašal ali se bosta investiciji energetska sanacija POŠ Sladka Gora in 
Vrtec Šmarje pri Jelšah začeli izvajati v letu 2014 in kako teče prodaja premoţenja. 
 
Zlatka Pilko je odgovorila, da sta investiciji sofinancirani in se bosta izvajali v letošnjem letu.  
 
Ţupan je dodal, da bo ţe drugič objavljen razpis za prodajo stanovanjskih parcel in parcel pri 
Agipu, z odvetnikom pa je oblikovano ţe končno besedilo razpisa prodaje zemljišč v 
Jelšingradu. 
 
Marinka Strašek je vprašala, kakšna je razlika v prihodkih zaradi neuveljavitve Zakona o 
davku na nepremičnine in ponovni uvedbi Nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča.  
 
Zlatka Pilko je pojasnila, da so v proračunu planirani prihodki iz naslova NUSZ popolnoma v 
enaki višini kot lansko leto.   
 
Sprejet je bil naslednji 
 
SKLEP: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah se je seznanil z informacijo o finančnem 
stanju proračuna in podpira uvedene ukrepe za stabilizacijo občinskih financ. 
 
 

AD 16. 
 

POROČILO O IZVEDBI PROJEKTA »REKONSTRUKCIJA KULTURNEGA DOMA ŠMARJE PRI 
JELŠAH« in »RAZŠIRITEV KNJIŢNICE V KULTURNEM DOMU ŠMARJE PRI JELŠAH« 

 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje, na mize pa so dobili še končno poročilo 
o izvedbi projekta »Razširitev knjiţnice v Kulturnem domu Šmarje pri Jelšah« 
 
Zlatka Pilko, vodja oddelka za druţbene dejavnosti in finance, je podala poročilo. 
 
Sprejet je bil naslednji 
 
SKLEP: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah se je seznanil z informacijo o izvedbi 
investicije »Rekonstrukcija kulturnega doma Šmarje pri Jelšah« in »Razširitev 
knjiţnice v Kulturnem domu Šmarje pri Jelšah«. 
 

 
AD 17. 

 

POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
Ustno pobudo ali vprašanje sta postavila: 
 

- svetnik Marjan Čuješ (pobuda, da se na kolesarki stezi proti Stranje pri odcepu iz 
smeri Dragomila in Brecljevega zaradi prometne varnosti odstrani zarast ob potoku) 
 

- svetnik Slavko Javorič (vprašanje, kako daleč je zadeva Jelšingrad) 
 

Ţupan je odgovoril, da postopki glede prodaje zemljišč tečejo z objavo javne draţbe, glede 
same prodaje objekta Jelšingrad pa zadevo usklajujejo odvetniki, ki zastopajo dediče po pok. 
Georgu Zečeviču..  
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AD 18. 
 

RAZNO 
 
Ţupan je besedo predal Borutu Bevca, tehničnemu koordinatorju, zaposlen v Knjiţnici 
Šmarje pri Jelšah, ki je predstavil celotno dokončano investicijo, skupaj z ogledom 
prenovljenih prostorov. 
 
 
S tem je bil izčrpan dnevni red 25. redne seje Občinskega sveta občine Šmarje pri Jelšah in 
zato je ţupan ob 19.20 sejo končal. 
 
 
Zapisala                                                                 
Monja Artnak                                                           
                                                                                                                    Ţupan 
                                                                                                       Jožef ČAKŠ 


